

**Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada**  
**ADDENDUM THREE / ADDENDUM TROIS**  
**May 3, 2022 / 3 mai 2022**  
**30002557**

New Floating Wharves Installation, Chance Harbour, New Brunswick / Installation de nouveau quais flottants,  
Chance Harbour, Nouveau-Brunswick

**ENGLISH**

Reference addendum Two, question Three

[Question #3](#)

I do see removal & disposal of these items mentioned above on page 2, of this section, but are the new materials to put back to be included here ?

[Response](#)

Additional information required

**Question #3 – additional information**

On page M4 of the plans, the new timber wales and sheathing required have to be installed back with the 4 existing ladders. Is it paid for under section 02 41 16, Mob & demob ?

**Response**

Concerning the general requirements where it says supply and install new timber sheathing/ wales/ fender piles/ reinstall existing timber ladders, see Section 06 08 99 under 1.03.2. for payment.

**FRANÇAIS**

Addendum de référence deux, question trois

[Question #3](#)

Je vois l'enlèvement et élimination de ces items mentionner sur page 2 de cette section mais est-ce que le nouveau matériel qui soit remis est incluse ici?

[Réponse](#)

Informations supplémentaires requises

**Question #3 - informations supplémentaires**

Sur page M4 du plan, concernant les exigence du nouveau revêtement, transversal ainsi qu'installer 4 échelle existant. Est-ce que ces payé sous-section 02 41 16, mobilisation et démobilisation.

**Réponse**

Concernant les exigences générales ou il dit faut qu'on fournit et installe de nouveau revêtement/ transversal/ pieu de défense tourne/ réinstaller des échelles existant, voir section 06 08 99 sous 1.03.2. pour paiement.